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Προς τον Υπουργό Υγείας, κ. Βασίλη Κικίλια

Θέμα:  Διαχείριση των δωρεών υπέρ του Ε.Σ.Υ.

Η έξαρση του COVID-19 ανέδειξε την ανάγκη στήριξης του Εθνικού Συστήματος 
Υγείας, που παρόλες τις ελλείψεις του, ανταποκρίνεται επάξια στις απαιτήσεις της 
πανδημίας. Στο κάλεσμα για την ενίσχυση του, ανταποκρίθηκαν πλήθος ιδιωτών, 
εφοπλιστών και επιχειρήσεων, με γενναίες δωρεές. Ως προς την διαχείριση τους, η 
από 20.3.2020 Π.Ν.Π. προέβλεψε συγκεκριμένη διαδικασία διαχείρισης των 
δωρεών μέσω του Υπουργείου Υγείας, η οποία συμπληρώθηκε με την από 
30.3.2020 Π.Ν.Π. η οποία προέβλεψε την σύσταση Επιτροπής Ελέγχου Υλοποίησης 
Χρηματικών Δωρεών Ειδικού Λογαριασμού κορωνοϊού COVID-19, απαρτιζόμενης 
από πρόσωπα εγνωσμένου κύρους. Εντούτοις, πρόσφατα δημοσιεύματα 
εμφανίζουν ότι η ιδιωτική συμβουλευτική εταιρία Deloitte Hellas έχει αναλάβει τη 
διαχείριση των δωρεών και μάλιστα σε εθελοντική βάση. Επειδή το ζήτημα της 
αξιοποίησης των δωρεών υπέρ του Ε.Σ.Υ. συνιστά μείζον ζήτημα δημόσιας υγείας, 
είναι αναγκαία η διασάφηση της διαδικασίας διαχείρισης τους. 

Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κ.Υπουργός:

 1-Ποιο είναι το ποσό που μέχρι σήμερα έχει συγκεντρωθεί από δωρεές για την 
ενίσχυση του Ε.Σ.Υ. και πως έχει διατεθεί μέχρι σήμερα αυτό καθώς και το 
υγειονομικό υλικό που έχει εισφερθεί από τους δωρητές;

2-Με ποια διαδικασία τελικά, θα γίνει η αξιοποίηση και διάθεση των δωρεών, 
χρηματικών και μη και πως διασφαλίζεται η διαφάνεια στη διαχείριση τους;

Ο ερωτών βουλευτής

Ανδρέας Πουλάς

               ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
Αριθ. Πρωτ .Επίκαιρων Ερωτήσεων 627
Ημερομηνία Κατάθεσης 21/4/2020
Ώρα Κατάθεσης 8:15


